
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

VECKANS KALENDER 
Torsdag 5 september 
13:00-15:00 Öppen Kyrka 
Dagträff 
17:00-19:30 Kvällsträff. 
Soppa serveras kl.18:00 
 
Lördag 7 september 
17:0o Mackfabriken och 
diakonivandring 
 
Söndag 8 september 
11:0o Gudstjänst  
Predikan: Jenny Arnerlöf 
Musiker: Martin Blomquist 
Bibeltexter:  Nehemja 9:19-20, 
Apostlagärningarna 20:32-36, 
Matteusevangeliet 6:31-34, 
Psaltaren 123 
 
VIKTIG INFORMATION 
• Det är så roligt att komma 
igång med hösten och Öppen 
kyrkas soppkvällar är 
uppskattade av många nya 
vänner och bekanta. Vi försöker 
lägga ett schema för vem som är 
kock dessa kvällar. Man kan laga 
soppa hemma och frakta hit det 
eller komma och laga soppa på 
plats. Det viktiga är att den är 
vegetarisk och räcker till ungefär 
tjugofem personer. Har du 
frågor eller funderingar? Hör av 
dig till en av pastorerna. 
 
Kontakta pastorn:   
Pastor Jenny Arnerlöf 
070 306 6346, 
pastorn@stpeterskyrka.se  
 
Pastor Carl Lagerkvist: 
070073 261 1600 
diakonipastorn@stpeterskyrka.se 

 
 
 
 

Konsten att prioritera rätt i livet 

För många år sedan såg jag en Youtube video med en professor som stod 
inför studenter med en stor glasburk. Han fyllde den med rätt stora 
stenar och frågade studenterna om burken var nu full. ”Ja” kom svaret. 
Men då hällde han mindre stenkross i burken och frågade igen om den 
var full. ”Ja” kom svaret igen.  Till sist hällde han i sand och skakade så 
att glasburken verkligen var full. Den viktiga lärdomen var att det som 
betyder mest måste komma först. Om saker med sekundär betydelse 
(stenkross=arbete, sidointressen, boendeform) eller mer trivial karaktär 
(sand=vad vi äter eller klä på oss med) läggs i burken först, kommer de 
viktigaste bitarna inte få plats. De viktigaste bitarna ansågs vara hälsa och 
relationer med familj och vänner. Om Jesus hade hållit i denna lektion 
hade den första stora stenen stått för vår relation med Gud.  
 
Glasburkslektionen hjälper oss att visualisera veckans tema, ett är 
nödvändigt och samtidigt ska vi inte ta det för bokstavligt. Vi ska inte tro 
att om vi fyller vårt liv med x-antal timmar ägnade åt Gud så är resten 
separata objekt som inte berörs av den stora Gudsstenen.  
 
Gudsstenen kan ses som en stor diamant som bryter det tillgängliga ljuset 
och kastar färgat ljus på allt annat i glasburken. Vår relation med Gud 
påverkar hur vi förhåller oss till allt annat i vårt liv på sätt som inte är 
förutsägbart eller dogmatiskt. I bästa fall hittar vi en ordning för dagen 
där bön eller Bibelord läses och blir ljuset i vilket vi ser och analyserar 
dagens övriga händelser och moment. Vi behöver vanor som hjälper oss: 
1. söka Gud i allt under dagen och 2. se på livet med evighetens ljus. Det 
har en avsevärd påverkan på vad vi tar på allvar. Det är en sida av mynten 
men det finns så klart en annan sida.  
 
Världen behöver människor som gör Guds närvaro påtagligt. Här behövs 
inte stora uppvisningar av vår dygd och dåd eller krystade ansträngningar 
att klämma in ett ord om Gud till alla vi möter. Vår intention räcker långt 
– särskilt när vi känner att vi inte vet hur vi ska gestalta vår tro i olika 
sammanhang. Om vi är på det klara med vår intention kan vi lita på att 
Gud gör tydligt för oss vilka ord och handlingar som behövs i ett visst 
sammanhang. Ett är nödvändigt; lägg Gudsstenen först och  
se hur allt annat både ryms och genomlyses av Guds  
magnifika ljus. 
            Jenny Arnerlöf 
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